
Agent Pastore: Nie będzie rozwiązania umowy

News - ASRoma.pl

Marcelo Simonian, agent Javiera Pastore zaprzeczył hipotezie o

rozwiązaniu umowy z Romą. Pełnomocnik piłkarza, z którym

skontaktowała się redakcja LaRoma24.it, mówił również o kondycji

fizycznej argentyńskiego ofensywnego pomocnika. O to jego słowa:

Marcelo, czy to prawda, że negocjujesz z Romą rozwiązanie umowy Pastore?

- To nieprawda, nie rozmawiamy o rozwiązaniu umowy, to fakenews.

Kiedy wróci do treningów?

- Jest gotowy, czuje się bardzo dobrze po operacji w Barcelonie i wkrótce będzie

dostępny dla trenera. Najprawdopodobniej wróci przed grudniem.
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